FAB INTERNAL SHARIAH SUPERVISION COMMITTEE RULING قرارات لجنة الرقابة الشرعية الداخلية لبنك أبوظبي الأول



In the Name of Allah the Most Gracious the Most Merciful

بسم الله الرحمن الرحيم

Shariah Ruling

Subject: Islamic Current & Call Account for Corporate and Non-Individual

All praise is due to Allah, prayers and peace be upon the last 'Rrophet Mohammad, and be upon his relatives and all his companions; now therefore,

The Internal Shariah Supervision Committee ("ISSC") of the First Abu Dhabi Bank ("FAB", or the "Bank") has reviewed the Islamic Current & Call Account for Corporate and Non-Individual (Product) submitted by the Bank as follows:

الحكم الشرعي الموضوع: الحسابات تحت الطلب والحسابات الجارية الاسلامية للشركات والعملاء من غير الأفراد

الحمد لله رب العالمين والصلاة والسلام على سيدنا محمد و على آله و صحبة أجمعين؛ أما بعد،

قامت لجنة الرقابة الشرعية الداخلية ("اللجنة") التابعة لبنك أبوظبي الأول ("البنك") بمراجعة الحسابات تحت الطلب والحسابات الجارية الإسلامية للشركات والعملاء من غير الأفر اد (المنتج) المقدمة من البنك على النحو الآتي:

DESCRIPTION

The proposed Current & Call Account terms and conditions facilitate various need and business requirements of corporate and non-individual customer(s). The terms and conditions cover the requirements of the profit & non-profit bearing account as well as negative rate account based on different contracts e.g. Qard, Wakalah and Ujrah (maintenance fee).

DOCUMENTS

Account for Corporate and Non-Individual

إن أحكام وشروط الحساب الجاري والحساب تحت الطلب المقترحة تعمل على تسهيل مختلف الاحتياجات والمتطلبات التجارية للشركات والعملاء من غير الأفراد. وتغطى الأحكام والشروط متطلبات الربح والحسابات من دون فوائد فضلا عن الحسابات ذات المعدلات السلبية بناء على عقود مختلفة مثل القرض والوكالة والإجارة (رسوم صيانة الحساب).

الأحكام والشروط العامة للحسابات الجارية والحسابات تحت "General Terms and Conditions for Islamic Current & Call

الطلب الإسلامية للشركات والعملاء من غير الأفراد.

APPROVAL

Upon revision and deliberation of the submitted proposal, the ISSC thereupon has decided that the Islamic Current & Call Account for Corporate and Non-Individual is permissible and in accordance with the Shariah principles.

Allah knows the Sest and prayers and peace be upon the last Rrophet and be upon his relatives and all his companions.

> First Abu Dhabi Bank Internal **Shariah Supervision Committee**

بعد مراجعة ومناقشة العرض المقدم، قررت اللجنة أن الحسابات تحت الطلب والحسابات الجارية الإسلامية للشركات والعملاء من غير الأفراد جائزة وتتطابق مع مبادئ الشريعة.

والله أعلم العالمين والصلاة والسلام على سيبنا محمد و على آله و صحبه أجمعين

> لجنة الرقابة الشرعبة الداخلية لبنك أبوظبي الأول